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HØJELSE SKOLE 
 

 
Fraværende/afbud 
 

 
Carsten, Jannie, Neel, Pia  

Velkommen 
(2 min) 

Velkommen 
Næste gang deltager elevrådsrepræsentanterne.  

1. Status (Tommy) 
(10 min) 

Tommy giver en status på økonomi. Desuden vender vi, hvad vi ved 
fra 1. behandling fra budgetforhandlinger. 
Den 3. økonomiske redegørelse er indgivet til kommunen 14/9.  
Der er søgt om overførsel på mindre forbrug fra 2022 til 2023. Det ser 
ud til at skoleområdet bliver skånet i besparelserne, på trods af, at 
det er en af de største budgetposter. Vi ved endnu ikke noget om 
modtageklasserne.  

3. Høstfest (Tommy) 
(10 min) 

 

Tommy giver en tilbagemelding på fordybelsesugen og høstfesten.  
Hvordan oplevede forældrene det?  

Og hvordan klarede vi pølsesalget?😊 
Tommy: 
Skoledagen fra 8-15 lykkedes ikke optimalt alle steder. Eleverne var 
meget trætte. Ambitionen med den længere skoledag var at 
sammentænke skole og sfo, så det blev mere tydeligt at vi er én 
samlet enhed.   
Indholdsmæssigt fungerede det med mere fokus på proces end på 
produkt. Der kunne ønskes noget der binder skolen mere sammen - 
evt. med et tydeligere overordnet tema.   
Forældre: 
Oplevede det procesorienterede ligeså fedt at se som færdige 
produkter. 
Der er et ønske om et ”program” for arrangementet, da det var svært 
at vide hvornår hvad foregik.  
Pølsesalget gik godt - måske skal der også sælges kaffe og kage 
Der efterlyses mere dokumentation fra festen - evt. et 
”reportagehold” 
  

4. Fremtiden på Køge skoler 
(Sille/Tommy) 
(10 min) 

Torsdag den 22/9 holder forvaltningen møde om fremtiden skoler – 
Køge. Køge Kommune skal i den nærmeste fremtid investere i 
udvidelse af kapaciteten på Køges folkeskoler som helhed. Der er 
begrænset økonomi, men elevtallet gør det nødvendigt allerede nu at 
lægge planer for byggeri – ny-bygning og ombygning. 
  
Hverken Tommy eller Sille har mulighed for at møde op, men det er 
vigtig vi byder ind her i forhold til at sikre at vi kommer i betragtning i 
forhold til kapacitetsudvidelse i Køge Nord. 
  
Hvem kan? 
Neel, Rikke, Stine deltager 
Kultur, natur, lokalmiljø, manglende fysiske rammer,  

5.  SBK sigte de næste 4 år 
(Sille/Stine) 
(45 min) 

Hvilket fokus ønsker vi i skolebestyrelsen de næste 4 år – på 
kort og på lang sigt. Skal vi have et langsigtet helt overordnet 
fokus, som altid gennemsyrede alle ting vil kiggede på? Så hver 



gang vi forholder os til noget – så husker vi alt tid at spørger os 
selv: Hvad gør det så for (vores hovedfokus) … – giver det 
mening? 
Bæredygtighed, økologisk madordning, tænke kreativt med 
holddeling, timeantal, Hvad gør vi, når vi gør noget for 
elevernes trivsel? Vi er ét fællesskab - fællesskabende 
læringsmiljøer.  
 

Er der samtidig mere håndgribelige mål, vi skal sætte på den korte 
bane, som vi ønsker at nå i dette skoleår?  
Forældre- og elevsparringsgrupper når vi støder på emner vi 
gerne vil have debatteret - inddragelse og udsyn 
Der skal kigges på visionen så den lander og vi alle har noget 
at navigere ud fra.  
Udeområder 
Principper  
 
Stine og Anders samler trådene og laver et oplæg til næste SB-møde.  

6. Landsbypuljen (Sille)  
(5 min) 

Landsbypuljen 
Bestille løg og borde? 
Sille bestiller løg og en gravemand og skolen vil gerne være 
behjælpelig med at planlægge og plante sammen med 
eleverne. 
Der bestilles også borde/bænkesæt 
 

7. Ferieplaner (Tommy)  
(5 min) 

Høringssvar til ferieplaner 
Vi forholder os til næste skoleårs ferieplaner. 
Tommy skriver på vegne af bestyrelsen, at vi anbefaler at flytte 
5. juni 2024 til d. 3. januar 2024 - konsekvent flytning af 
grundlovsdag (OBS på SFO-lukkedage).  

8. NYT fra 
9. (5 min) 

Nyt fra ledelse, SFO, lærer, forældre, elever 
 

10. Punkter til næste 
møde/opsamling 
(5 min) 

Opfølgning på ønsker for skolebestyrelsen fra dette møde (Stine og 
Anders) 
Noget om løg 

11. Eventuelt 
(5 min) 

 

  

  

 


